

**Uchwała Nr
Rady Gminy Skarbimierz
z dnia 2026r.**

w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Skarbimierz
Panu Andrzejowi Pulitowi

Na podstawie art.18 ust.2 pkt.2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2025r., poz.1153), Rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (t.j. Dz.U. z 2024r., poz.1638) oraz zmiany rozporządzenia Rady Ministrów z dnia 25 lutego 2026r. zmieniającego rozporządzenie w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (Dz.U. z 2026r. poz.246) Rada Gminy Skarbimierz

u c h w a ł a c o n a s t ę p u j e :

§ 1

Ustala się wynagrodzenie Wójtowi Gminy Skarbimierz Panu Andrzejowi Pulitowi w następującej wysokości:

- wynagrodzenie zasadnicze w kwocie 11100,00 zł;
- dodatek funkcyjny w kwocie 3400,00 zł;
- dodatek za wysługę lat w wysokości 20% wynagrodzenia zasadniczego;
- dodatek specjalny w wysokości 30% łącznego wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego.

§ 2

Uchwała ma zastosowanie do uposażenia należnego od dnia 1 stycznia 2026r.

§ 3

1. Traci moc uchwała Nr XVIII/109/2025 Rady Gminy Skarbimierz z dnia 27 października 2025r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójtowi Gminy Skarbimierz Panu Andrzejowi Pulitowi.
2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 17 marca 2026r.

WÓJT
Pulit
Andrzej Pulit

UZASADNIENIE

Zgodnie z art.18 ust.2 pkt.2 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2025, poz.1153) ustalenie wynagrodzenia dla wójta należy do wyłącznej właściwości rady gminy.

Wynagradzanie pracowników zatrudnionych w samorządzie na podstawie wyboru regulują przepisy ustawy z dnia 21 listopada 2008 roku o pracownikach samorządowych (t.j. Dz.U. z 2024r. poz.1135) oraz rozporządzenia Rady Ministrów z 25 października 2021r. w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych (t.j.Dz.U. z 2025r. poz.1638).

Rada Ministrów rozporządzeniem z dnia 25 lutego 2026r.(Dz.U. z 2026r. poz.246) wprowadziła wzrost o 3% minimalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego w każdej kategorii zaszeregowania pracowników samorządowych, oraz dostosowano je do płacy minimalnej obowiązującej w danym roku.

Nowelizacja rozporządzenia wynika ze wzrostu o 3% kwoty bazowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska państwowe, w związku z powyższym wprowadzono zmiany maksymalnych poziomów wynagrodzeń zasadniczych i dodatków funkcyjnych dla pracowników samorządowych zatrudnionych na podstawie wyboru czyli dla wójtów, burmistrzów, prezydentów a także pracowników zatrudnionych na podstawie powołania: Zastępcy Wójta i Skarbnika.

Kwoty maksymalnego poziomu wynagrodzenia zasadniczego oraz maksymalnego poziomu dodatku funkcyjnego mają zastosowanie do wynagrodzeń oraz dodatków należnych od dnia 1 stycznia 2026r.

Wynagrodzenie wójta w wysokości określonej niniejszym projektem uchwały przygotowano zgodnie z tabelą stawek wynagrodzeń dla wójtów w gminach do 15 tys. mieszkańców.

Wynagrodzenie wójta nie może przekroczyć w okresie miesiąca 11,2 - krotności kwoty bazowej. Aktualna kwota bazowa wynosi: 1935,26zł (1878,89 zł – 2025r)

Podane w projekcie uchwały stawki wynagrodzenia wójta są w pełni uzasadnione biorąc pod uwagę, że gmina jest nadal liderem inwestycji w województwie.

Na przestrzeni ostatnich lat systematycznie zwiększają się wpływy do gminnego budżetu, zwiększając dochody własne gminy, a co za tym idzie podniesiono wydatki inwestycyjne, warunkujące wysoki poziom życia mieszkańców gminy.

Podwyżki dla pracowników urzędu na poziomie 7% już zostały zrealizowane, a zwyczajowo będą stosowane na koniec roku po osiągnięciu wyników realizacji budżetu.